



高
瞻
行

WALK IN UNITY

高主教書院 65週年步行籌款活動
Fundraising Walkathon for the 65th Anniversary of Raimondi College



活動日期
Event Date

2023年11月4日 (星期六)
4th November 2023 (Saturday)

時間
Time

早上9時 至 下午12時半
9:00 am – 12:30 pm

截止報名日期
Deadline for Registration

2023年10月12日 (星期四)
12th October 2023 (Thursday)

FACT SHEET

高瞻行步行籌款 (2023-2024)

高主教書院65週年校慶活動

主辦機構

高主教校友會(香港)基金會有限公司

協辦機構

高主教書院、高主教書院小學部、高主教書院家長教師會、高主教校友會及高主教書院小學部家長教師會一同協辦。

活動目的

- 為高主教書院(中學, 小學, 幼稚園)籌款, 善款用作資助學校多元的教育發展; 校舍維修及保養; 提供多項獎學金鼓勵優秀的學生及助學金給予有需要的中學生, 小學生及幼稚園學生。
- 讓支持高主教書院的人士有機會參加一項老少咸宜, 有益身心的健康步行活動。

活動詳情

日期: 2023年11月4日(星期六)
時間: 早上9時 至 下午12時半
步行路線: 由高主教書院小學部(灣仔司徒拔道肇輝臺1號E)步行至高主教書院(半山羅便臣道2號), 途經賣雲道、馬己仙峽道及羅便臣道

惡劣天氣安排

如於活動當日早上7時前或活動期間懸掛一號或以上之熱帶氣旋警告 / 雷暴警告 / 紅色或黑色暴雨警告訊號, 是次活動將會取消。

如因天氣惡劣或在任何情況下取消此活動, 已提交之捐款恕不退還。

Walk in Unity (2023-2024)

Fundraising Walkathon for the 65th Anniversary of Raimondi College

Organizer

RAA (Hong Kong) Foundation Limited

Co-organizers

Raimondi College, Raimondi College Primary Section, Raimondi College Parent-Teacher Association, Raimondi Alumni Association, Raimondi College Primary Section Parent-Teacher Association.

Aims

- To raise funds to support the educational development of Raimondi College, which includes its secondary school, primary school, and kindergarten. These funds will also be directed towards building maintenance and upkeep to ensure a conducive learning environment. Additionally, scholarships will be provided to recognize exceptional students, and financial aid will be extended to students in need across all levels - secondary, primary, and kindergarten.
- To provide an opportunity for Raimondi supporters to participate in hiking, a healthy activity for all ages.

Event Details

Date: 4th November, 2023 (Saturday)
Time: 9:00 am – 12:30 pm
Route: From Raimondi College Primary Section (1E, Shiu Fai Terrace, Stubbs Road, Wan Chai) to Raimondi College (No.2 Robinson Road, Mid-Levels) via Bowen Road, Magazine Gap Road and Robinson Road

Inclement Weather Arrangement

Should the Tropical Cyclone Signal No.1 or above / Thunderstorm Warning / Red or Black Rainstorm Warning be issued before 7:00 am or during the event, the event will be cancelled.

Please understand that there will be no refunds for cancellation of the event due to inclement weather.



高主教校友會(香港)基金會有限公司 RAA (Hong Kong) Foundation Limited

步行籌款 Walk in Unity 2023/2024

參加表格 Registration Form

甲部 Part A 請填寫甲部。Please complete Part A.

姓名 Name (先生Mr 女士Ms 太太Mrs): _____

本人為 I am 學生 a student 校友 an alumnus 教職員 a staff member

中學 Secondary School 小學 Primary School 幼稚園 Kindergarten

學生適用 班別 學號 校友適用 畢業年份
For students only: Class: _____ Student No.: _____ For alumni only: Year of Graduation: _____

乙部 Part B 捐款者請填妥以下資料。Please complete if you wish to make a donation.

本人會參與步行活動, 並獲取港幣 _____ 元的總贊助金額, 贊助人名單詳列背頁。

I will participate in the Walkathon with a total sponsorship of HK\$ _____. Sponsor names are listed at the back.

每一筆贊助, 無論金額大小, 都是對是次步行籌款活動的支持, 贊助金額不設上下限。

Every sponsorship and contribution, regardless of the amount, is valued and demonstrates your generous support to this fundraising event. There are no caps or floors for the sponsorship amount.

主要贊助人將會在 2024 年印製之「2023 至 2024 年度高主教書院籌款年報」內特別鳴謝。

Major sponsors will be specially acknowledged in the "Raimondi College Fundraising Annual Report 2023-2024" which will be printed in 2024.

主要贊助人級別 Major Sponsors Categories	贊助金額 Sponsorship Amount
高主教書院之友 Friends	HK\$3,000 – HK\$4,999
聯辦贊助人 Affiliate	HK\$5,000 – HK\$9,999
協辦贊助人 Associate	HK\$10,000 – HK\$24,999
夥伴贊助人 Partner	HK\$25,000 – HK\$49,999
名譽贊助人 Benefactor	HK\$50,000 – HK\$99,999
榮譽贊助人 Patron	HK\$100,000 或以上 or above

籌款金額總數達港幣 3,000 元或以上的學生將會登上「籌款步行龍虎榜」。

Students who have raised HK\$3,000 or above in total will be recognized in the "Walkathon Honour Roll".

學生及教職員: 請將填妥之表格, 連同劃線支票於 2023 年 10 月 12 日(星期四)或之前交回學校。

Students and staff: Please return the completed form and crossed cheque(s) to the School by 12th October 2023 (Thursday).

校友: 請將填妥之表格, 連同劃線支票於 2023 年 10 月 12 日(星期四)或之前寄回香港半山羅便臣道2號, 高主教書院。

Alumni: Please mail the completed form and crossed cheque(s) to

Raimondi College, No.2 Robinson Road, Mid-Levels, Hong Kong by 12th October 2023 (Thursday).

信封請註明:「高主教校友會(香港)基金會有限公司收」高瞻行步行籌款 2023-2024

Please state on the envelope: "Attention to RAA (Hong Kong) Foundation Limited" Walk in Unity 2023-2024

聯絡方法

Contact Details

郵寄地址 Mailing Address: _____

聯絡電話 Contact No: _____

電郵 E-mail Address: _____

贊助表格 Sponsorship Form

請以正楷填寫, 以便印發收據及作鳴謝之用。

Please complete the form in BLOCK LETTERS for printing of names on the receipts and the purpose of acknowledgement.

如有需要, 可自行複印本表格。

Please photocopy this form if necessary.

捐款港幣 100 元或以上, 可獲發收據。如需要收據, 請於「收據」欄加上「√」。

A receipt will be issued for donations of HK\$100 or above. Please add "√" in the "receipt" column if a receipt is required.

贊助人 Sponsor Name	金額 Amount(\$)	匿名 Anonymous	收據 Receipt	贊助人 Sponsor Name	金額 Amount(\$)	匿名 Anonymous	收據 Receipt
1.				16.			
2.				17.			
3.				18.			
4.				19.			
5.				20.			
6.				21.			
7.				22.			
8.				23.			
9.				24.			
10.				25.			
11.				26.			
12.				27.			
13.				28.			
14.				29.			
15.				30.			

除與是次活動有直接關係之使用目的外, 所有個人資料不能作其他用途。

All personal data shall only be used for purposes directly related to this event.

所有個人資料亦將受到保護, 以防有關資料為未獲授權者或被意外閱讀。

All personal data will also be protected against unauthorized access.

任何所收集之個人資料只為本活動, 並會於本活動完結後三個月銷毀。

All information collected will be used for this event only, and will be disposed within three months after the event ends.

合計港幣 Total HK\$

付款方法 Payment Method

支票 Cheque

支票編號 Cheque No.: _____

銀行 Bank: _____

劃線支票抬頭請寫 Please make crossed cheque(s) payable to: **RAA (Hong Kong) Foundation Limited**

請於支票背後寫上姓名、中小幼部及班別或畢業年份。

Please write the participant's name, section and class or year of graduation on the back of the cheque.